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工程撥款投贊成票
訟黨兩頭蛇被鬧爆

雖然明知實情唔

係咁，但反對派經

常為咗激化矛盾撈

政治本錢，而大大

力唱衰政府各項政策及措施，但

投票時「一絲尚存嘅理智」，就

令到佢哋最終都係投贊成票，而

呢種「精神分裂」就搞到佢哋班

支持者無所適從。上周五，立法

會財務委員會審議2019/20年度

基本工程儲備基金整體撥款，最

後獲得通過，公民黨3個議員原

來都投咗贊成票，即刻俾自己支

持者鬧爆。有人話反對派雖然唔

夠票否決，但冇理由連投反對票

呢啲表面工夫都唔做。有人更直

言，公民黨不嬲都係兩頭蛇，咁

嘅黨出埋呢啲政棍有咩咁出奇咁

話。 ■香港文匯報記者 陳川
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喺一個多元社會裡面，唔同嘅政黨
有唔同立場係好自然嘅事，但香

港反對派為咗反政府而經常將一樣嘢唱
到有咁衰得咁衰，挑起支持者對政府嘅
不滿，但又心知肚明自己講嘅嘢係誇張
咗，結果呢樣嘢上到立法會，佢哋就
「良心乍現」投贊成票。雖然無論基於
咩原因，佢哋投贊成票都叫做咗件「好
事」，但之前幫佢哋唱衰搖旗吶喊嘅黃
絲，就即時玻璃心碎，即刻鬧爆囉。
話說政府向立法會申請約150億元嘅
2019/2020年度基本工程儲備基金整體
撥款，其中有7項同新界東北發展有
關，包括地盤平整同基礎設施工程 、
收回土地以便展開新界東北堆填區擴
建、排污工程等等。
唔少反對派議員就講到明反對新界東
北發展，不滿政府綑綁喺其他工程開支

裡面，不斷拉布、阻撓，直到上星期五
先上到去財委會。

戇橋賴綑綁「土盟」繼續插
結果，財委會以30票贊成、8票反對

同5票棄權通過，其中3票贊成嚟自公
民黨，包括戇橋、陳淑莊同譚文豪。
身為公民黨黨魁嘅戇橋就解畫，話撥

款申請包含咗多項不同工程，而佢哋認
同有部分工程需要盡快展開，包括其他
地區嘅學校、斜坡同泳池等，而就某啲
項目撥款投贊成票，唔代表全盤支持新
界東北發展規劃喎。
由「議會陣線」議員朱凱廸揸旗嘅

「土地正義聯盟」就發帖，話公民黨投
下贊成票「令人遺憾」，並對戇橋議員
以「東北以外，尚有民生項目」為由贊
成，尤其令人憤怒，「當年『民主派』

議員尚努力爭取抽起爭議項目，到今天
公民黨在今年投下的贊成票，不僅是對
撥款的贊成，更變相認可、鼓勵政府將
爭議項目綑綁基本工程儲備基金的做
法，『土盟』實在不敢苟同。」
「獨」人就更加鬧埋一份。中大
「獨」講師劉正就喺佢嘅「無神論者的
巴別塔」fb專頁話：「我從來認為政黨
有不同立場係等閒事，但至少要誠實和
有一致性邏輯，否則就是政棍。」
佢話，除咗投贊成票嘅戇橋、譚文豪同
陳淑莊3個之外，「不要放過有份投棄權
票黃碧雲、鄺俊宇、林卓廷、尹兆堅、葉
建源……在財委會是行簡單多數制，意即
棄權票和缺席投票意思一樣。」

「獨」師點名缺席「飯民九」
劉正仲點名「胡志偉、涂謹申、許智

峰（峯）、郭榮鏗、郭家麒、梁耀忠、
梁繼昌、莫乃光、李國麟九個『飯民』
議員，又再秉承『優良』的『飯民傳
統』，繼續缺席投票。記得早幾天權力
及特權法查沙中線，『飯民』難得齊人
全體投票，NOWTV的《政情網上行》
與（以）及『黃屍KOL』立刻大肆吹
捧，……現在我就問你班垃圾，今次財
委會撥款投票有大量聲稱會『守護香
港』的『飯民』政棍缺席，為何你們又
會隻字不提呢？……然後你叫我下次
『含淚』再投這班政棍，傻的嗎？」
「神駒」仇思達亦發帖質問其他反

對派中人：「公民黨支持（新界）東
北發展撥款，請問『13+3』（因反新
界東北發展案而入獄的13位示威者和
『雙學三子』）幾時譴責楊岳橋，以
及去公民黨總部示威？」

網民譏玩嘢買兩邊
Griffon Tsang：支持又死，反對又死。反對
又話阻建築工人生計。

Debby Kong：公民黨、民主黨一邊投贊成
票，一邊又話唔系（係）支持規劃發展，咁你
唔系（係）支持規劃又投贊成票？成日玩嘢買
兩邊！

Sica Hana：「關鍵一席」又發揮作用。

Stephen Wai：公民黨不嬲都系（係）兩頭蛇
啦，有此政黨出此政棍有乜出奇。

施敏賢：其實佢投反對票都唔會影響投票結果
喇……連呢啲表面功（工）夫都唔做，搏
（博）咩？

Hui Yin Clement Tsang：2020選舉楊岳橋都
依然一定會當選，真係仲有好多香港人會相信
呢班所謂「反對派」……

Jason Tang：如果下屆公民黨冇被選民懲
罰，證明有相當數量市民支持其做法。

資料來源：fb留言
整理：香港文匯報記者 陳川

喺《粵港澳大灣區發展
規劃綱要》公佈後，反對
派不斷聲稱香港「被規
劃」、「上賊船」。不
過，喺2011年，包括民主

黨、公民黨同工黨明明都支持過「推動
粵港區域經濟融合」議員動議嗰噃，咁
快就失憶？話佢哋唔係為反而反，就真
係講都冇人信囉。
喺2011年5月5日，立法會討論由時

任議員梁君彥動議嘅「推動粵港區域經
濟融合」議案，包括要打造更具綜合競
爭力的世界級城市群；建設以香港金融
體系為龍頭的金融合作區域；打造世界
先進製造業和現代服務業基地；構建現
代流通經濟圈；廣東對港澳服務業開放
先行先試，並逐步將有關措施拓展到內
地其他地區；加快共建粵港澳優質生活
圈步伐。

鴿訟工黨同投贊成票
最後，議案喺35名議員贊成，兩個

議員反對下獲得通過。當時投贊成票
嘅，除咗建制派議員外，民主黨嘅何
俊仁、李華明、涂謹申、張文光、劉

慧卿、李永達、甘乃威、黃成智，公
民黨嘅余若薇、梁家傑、陳淑莊，民
協嘅馮檢基，工黨嘅張國柱等都投咗
贊成票。
至於工黨嘅李卓人、何秀蘭，街工

梁耀忠，社民連「長毛」梁國雄等其
他冇投贊成票嘅反對派議員，並唔係
投咗反對票，而係缺席，連會都費事
開。
不過，喺大灣區發展規劃綱要公佈

後，曾經投票支持粵港經濟融合嘅民主
黨，其主席胡志偉就話特區政府「自我
矮化，自甘墮後，沒有以香港利益出
發，任由香港『被規劃』，甘願成為內
地其他城市的『妹仔』」。
公民黨黨魁楊岳橋亦「憂慮」，香港

「被規劃」，令人擔心香港的獨特地位
可能會「被削弱」；國際社會可能會將
香港等同其他內地城市，衝擊香港的獨
立關稅區地位；融合會帶來更多城市間
的資源及人才爭奪等等。
反對派為投黃絲所好隨風倒，經常一

時一樣，一直撐「獨」嘅商台節目主持
人「健吾」（葉鍵濠）就喺fb貼返出
2011年「推動粵港區域經濟融合」議案

嘅投票紀錄，仲話行政長官林鄭月娥
「可以講：以前係（喺）立法會投票，
你哋『泛民』係支持㗎。我覺得好驚
訝」，仲標註咗「泛民都唔好扮失
憶」、「你哋支持㗎」等。
網民「靜濤」就留言揶揄：「記憶

只會隨佢地（哋）想做嘅嘢而出現，
長期善忘係佢地（哋）嘅特性！」
「John Cheung」就將矛頭直指公民
黨：「假憂慮，譚文豪都係（喺）大
灣區買樓住喇！」

■香港文匯報記者 陳川

曾撐粵港融合 反對派扮失憶
 &

香港文匯報訊（記者 陳川）反對派
每逢選舉都會承諾呢樣承諾嗰樣，到輸
咗就走都走唔切，已經係常識了吧。為
咗喺明年立法會選舉爭位，工黨主席郭
永健就離棄佢曾經當選嘅大埔新富選
區，計劃今年改喺沙田帝怡新選區參
選。有市民就批評佢不負責任。
郭永健喺2015年7月嘅新富補選中當
選，但就喺同年底嘅換屆選舉中落敗，

成為最短命嘅區議員。既然輸咗咯，加
上要為接工黨現任立法會議員、聲稱不
會競逐連任嘅張超雄嘅棒做好準備，新
富區喺佢眼中自然再無利用價值啦。
因此，佢嚿年就同傳媒講，話工黨目

前嘅地區工作同樁腳過於分散，希望將
工作集中喺沙田，所以正考慮轉戰沙田
帝怡新選區，近日仲頻頻現身帝怡，例
如去碩門邨派發入伙驗樓同裝修需知畀

碩門邨第二期嘅居民。

「新同盟」「傘兵」爭攝位
變咗「孤兒仔」嘅新富呢，「新民主

同盟」秘書長胡耀昌就話會積極考慮代
替郭永健參選喎。網民「Ivan Mak」就
狠批：「郭永健簡直是一名不負責任的
前區議員！」
不過，「傘兵」出身嘅沙田區議會王

屋選區議員黎梓恩，早就派咗佢議員辦
事處嘅帝怡社區主任謝潔泳落去嗰區囉
噃。「Chun Hin Au」就要郭永健「好
好同謝潔泳溝通一下（吓）邊個去帝
怡」。「KH Chui」就直接打郭永健一
巴：「老實講，我就支持謝潔泳啦，謝
小姐起碼有地區樁腳。（郭永健）上屆
輸左（咗）新富喺區議會乞左（咗）個
增選委員返離（嚟），乜都冇做過而
（）家為左（咗）區議會份人工就走
去帝怡搶人地（哋）個位。乜溝通都假
啦！」

傳轉戰帝怡棄新富 郭永健被批不負責任

■本月13日，郭永健已經走到碩門邨派單張，唔理新富嘅地
區工作。 郭永健fb圖片

■「無神論者的巴別塔」鬧爆反對派。「無神論者的巴別塔」fb截圖

香港文匯報訊（記者 鄭治祖）特區
政府改組中央政策組，去年4月成立政
策創新與統籌辦事處，處理跨局的政策
研究與統籌工作等。創新辦昨日與傳媒
茶敘，講述該辦成立以來，由地區的遊
樂場及街市，至統籌施政報告的諮詢、
宣傳和編制，以至人人都關心的房屋政
策問題，他們都有角色，現時則在檢討
單車泊位，以至醫療指示和相關晚期照
顧服務等。創新辦昨日更向傳媒展示該
辦如何「打通內部」，令辦公室的主要
地方都變成共享空間，茶水間比總監房
更大，讓大家可以匯聚於更佳景觀，思
考如何創新。
創新辦總監馮程淑儀昨日率領3名副

總監李佩詩、陳羿、何珏珊及一眾政策
及項目統籌主任與傳媒見面。
馮程淑儀首先簡述創新辦的職能和分

工，指出創新辦主要工作為推動政策創
新及研究，透過實證為本的研究，向相
關政策局提出建議；統籌施政報告，包
括透過社交媒體收集市民意見，亦是出
自他們手筆；項目統籌，包括統籌部門
間的意見和要求，及非政府機構和政府
部門的合作等；為行政長官創新及策略
發展顧問團提供秘書處及研究支援；培
養公共政策研究群體，即與香港的智庫
團體交流，並將其意見向相關部門轉
達。
有見現時民間智庫與政府的交流仍未

夠緊密，馮程淑儀透露，現時正與數個
政策局溝通，預計於4月舉辦首次的政
策工作坊，讓政策局或部門可以和本地
研究機構按主題交換意見。
據了解，有關工作坊的「候選」主
題，包括醫療、房屋等，都是社會最關
注的議題。屆時會邀請坊間研究機構參
與，而邀請與否視乎該機構過往的研究
工作是否客觀和有可取之處。

2,000人中挑統籌主任
現時創新辦共有66人，與中策組的規模相若，3
名副總監分管財金、創科；房屋、運輸、環保；醫
療、福利、青年等相關範疇，各自帶着一隊政策及
項目統籌組就不同議題進行研究，而17名政策及
項目統籌組主任都是由2,000人的競爭中脫穎而
出。
雖然人數不多，但他們可謂「百足咁多爪」，涉

及多個領域，最新就在研究地區的單車泊位問題、
檢視醫療指示和相關晚期照顧服務，後者爭取於8
月至9月完成，並會推出諮詢，包括是否讓病人願
決定是否預設醫療指示等。同時，該辦亦在檢討阻
礙經濟發展和社會創新的法例，當中涉及共享經濟
的合法性問題。

開放式辦公利討論交流
講完如何打通不同政策局和部門，及政府與民間

的交流，馮程淑儀亦帶傳媒參觀該辦的打通設計。
除了她和3名副總監有房外，其他人都在開放式辦
公室中工作，享有維港海景，令大家更易匯聚於更
佳景觀作交流，再加上一眾「老闆」的房間變小，
更令大家要共享空間討論問題。
創新辦內還有集康體娛樂及開會書桌功能於一身

的乒乓球桌，另有「靜思角」、有隔音設備的電話
房間、稱為「假山」的共享空間位置，設計與政府
傳統辦公室相比同樣創新。
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■創新辦的辦公室主要地方都變成共享空間。
香港文匯報記者鄭治祖 攝

■隔音的靜思角。 香港文匯報記者鄭治祖 攝

■「健吾」喺fb踢爆反對派扮失憶。 「健吾」fb截圖


